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"Moving Mars" is a story of human courage and love set within the greater saga of a
planetary liberation movement. Mars is a colonial world, governed by corporate
interests on Earth. The citizens of Mars are hardworking, but held back by their lack of
access to the best education, and the desire of the Earthly powers to keep the best
new inventions for themselves. The young Martians -- the second and third generations
born on Mars -- have little loyalty to Earth, and a strong belief that their planet can be
independent. The revolution begins slowly, but will grow in power over decades of
political struggle until it becomes irresistible. Told through the eyes of an extraordinary
character, Casseia Majumdar, a daughter of one of Mars' oldest, most conservative
Binding Multiples, "Moving Mars" is Greg Bear's brilliant conception of the human
colonization of the red planet, with lovingly painted details and a grand historical
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sweep, embellishing an audacious scientific speculation.

作者介绍: 

格雷格·贝尔，美国当代硬科幻大师，出生于加利福尼亚州圣迭戈市，毕业于圣迭戈大
学，获文学学士学位。两次荣获“雨果奖”，五次荣获“星云奖”。

贝尔的科幻作品涉及星际冲突、人工智能、生物进化等诸多主题。他总是试图在小说中
为当下的科学和文明难题提供解决方案。

《移动火星》获得1994年星云奖最佳长篇奖，并获得同年雨果奖、轨迹奖和约翰•坎
贝尔纪念奖提名。
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评论

细节真实到近乎科普图书，冲突安排的也够大气，很多壮观和美好的图景。里边的爱情
故事太狗血。我翻译了中文，可能快要出版了。
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书评

《天使女王》、《永世》还没看，先看这本，也是读的格雷格·贝尔科幻著作的第一本
。
有些小说，无论虚拟还是非虚拟，喜欢婆婆妈妈、啰啰嗦嗦，这本也是。乘着飞船，从
火星到地球，几天时间作者可以写上整整四十多页，再加上女主在地球的这段时间，占
了整本书的四分之一。所以...  
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